
     Protokół Nr IV/2024 

z  sesji Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki odbytej w dniu 21.02.2024r.   
o godz. 17,00 w siedzibie Rady przy ul. Żywieckiej 13. 
 
Ad.1. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy IX Bogusław Gołas  otworzył sesję i po powitaniu 
radnych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji - lista obecności radnych stanowi załącznik do n/n protokołu. 
 
Ad.2. 
Przewodniczący Bogusław Gołas przedstawił projekt porządku obrad IV sesji Rady 
Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki. 
 
Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy  projekt 
porządku obrad stanowi porządek obrad dzisiejszej sesji.  
 

Ad.3.   
Przewodniczący Bogusław Gołas  – przestawił projekt uchwały w sprawie: zbycia 
prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Orzechowej na rzecz jej 
użytkownika wieczystego ( opinia pozytywna). 

Przewodniczący Bogusław Gołas otworzył dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Bogusław Gołas zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             13 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
Uchwała Nr IV/26/2024 została podjęta. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  – przestawił projekt uchwały w sprawie: zbycia 
nieruchomości położonej przy ul. Jeleniogórskiej (opinia pozytywna). 

Przewodniczący Bogusław Gołas otworzył dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Bogusław Gołas zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             13 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
Uchwała Nr IV/27/2024 została podjęta. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  – przestawił projekt uchwały w sprawie: zmiany 
organizacji ruchu na ulicy Marcika w Krakowie (opinia pozytywna). 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Bogusław Gołas zamknął dyskusję. 
 



Przewodniczący Bogusław Gołas poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             11 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   2 głosy 
Uchwała Nr IV/28/2024 została podjęta. 
 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  – przestawił projekt uchwały w sprawie: 
ustawienia znaku B-36 na ulicy Chochołowskiej w Krakowie. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli radni: Jerzy Bętkowski, Marek Kocajda, Bogusław Gołas.  
Przewodniczący Bogusław Gołas zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             13 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
Uchwała Nr IV/29/2024 została podjęta. 
 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  – przestawił projekt uchwały w sprawie: zmiany w 
składzie Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady   Dzielnicy IX 
Łagiewniki – Borek Fałęcki. 
Powołuje się Panią Ewę Nowak do składu  Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej              
i Inwestycji Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki.   

Przewodniczący Bogusław Gołas otworzył dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Bogusław Gołas zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             11 głosów 
przeciw  -              1 głos 
wstrzymało się –   1 głos 
Uchwała Nr IV/30/2024 została podjęta. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  – przestawił projekt uchwały w sprawie: zmiany 
uchwały Nr LVIII/276/2023 z dnia 12.07.2023r. w sprawie rozdysponowania 
środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki na rok 
2024. 
Przewodniczący Bogusław Gołas wniósł autopoprawkę do w/w projektu uchwały, w 
brzmieniu: 
W punkcie  

1. Dowieszki opraw świetlnych na istniejących 
słupach: 

a) ul. Zakopiańska 101 i 103 (2 szt.) – 8.000-zł. 
b) ul. Sielska 19 a – d ( 3 szt.) – 15.000-zł. 
c) ul. Malutka przy placu manewrowym (1 szt.) – 

4.000                            
Wykreśla się kwoty  przy zad. a, b, c    
 
Dopisuje się zadanie w punkcie „d” w brzmieniu: 
d) wymiana opraw lamp ulicznych na ul. Zdunów na oprawy ledowe – 17 szt.  



 

Zwiększa się kwotę na zadaniu 1. Dowieszki opraw świetlnych na istniejących 
słupach, 
z 27.000 na kwotę 86.500-zł.  
 
Zmniejsza się kwotę na zadaniu: 
1. Remonty dróg i chodników na terenie Dzielnicy  
z 486 869 na 427 369- zł.  
 

Przewodniczący Bogusław Gołas otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli radni: Jerzy Bętkowski, Artur Surówka, Marek Kocajda, 
Bogusław Gołas.  
Przewodniczący Bogusław Gołas zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             13 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
Uchwała Nr IV/31/2024 została podjęta. 
 
Ad.4. 

Protokół  Nr III/2024 z sesji Rady Dzielnicy IX, został  przyjęty bez uwag. 
 

Ad.5. 

Oświadczenia i komunikaty. 

Podano terminy posiedzeń Komisji Rady Dzielnicy IX: 

- Komisja ds. Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji - 13.03.2024r. o godz. 16:00, 

- Komisja ds. Bezpieczeństwa - 13.03.2024r. o godz. 16:30 

- Komisja ds. Sportu i Rekreacji - 13.03.2024r. o godz. 17:00 

- Komisja Strategii Rozwoju, Komunikacji Społecznej i Promocji - 13.03.2024r. o 
godz. 17:30 

- Komisja ds. Ochrony Środowiska - 13.03.2024r. o godz. 18:00. 

Przewodniczący Bogusław Gołas – podał termin następnej sesji tj. 20.03.2024r. 
godz.17.00. 

Przewodniczący Bogusław Gołas – przekazał uwagi dotyczące zwoływania 
posiedzeń Komisji Rady Dzielnicy oraz protokołów z posiedzeń Komisji.  

Apeluje aby powyższe dokumenty były sporządzane czytelnie. 

Przewodniczący Bogusław Gołas – zasygnalizował, że na najbliższych sesjach 
Rady Dzielnicy należy uchwalić korektę zadań remontowych na 2024r.  

Radna Ewa Nowak wnosi o wymianę płytek chodnikowych na chodniku przy          
ul. Cegielnianej, na odcinku od ul. Odrzańskiej do ul. Do Wilgi. 

Radny Jerzy Bętkowski poruszył temat artykułu prasowego, dotyczącego budowy 
ul. 8 Pułku Ułanów. 

Radny Marek Kocajda  poruszył temat ogródka przy ul. Żywieckiej bocznej. Wnosi o 
zwrócenie się z prośbą o przyspieszenie napraw na terenie w/w ogródka. 



Przewodniczący Bogusław Gołas uważa, że należy powołać Zespół ds. Dni 
Dzielnicy IX. W skład Zespołu zgłosili się radni: Mariola Hurko, Marek Kocajda, 
Paweł Heyduk. 

Radny Artur Surówka – poruszył temat ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Żywieckiej, 
przy Polanie Żywieckiej. 
 
Ad.6.  
Sesję zamknął ok. godz. 18:20 Przewodniczący Bogusław Gołas. 
 
Protokołowała: 

J.Knapik       Przewodniczył:      
 

Przewodniczący  
            Rady i Zarządu Dzielnicy IX 
            Łagiewniki – Borek Fałęcki 
 
                       Bogusław Gołas 


